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             Sveučilište u Zagrebu 
           Tekstilno-tehnološki fakultet 
 

 
KLASA: 602-04/22-053/06 
URBROJ: 251-68-02-02-22-2 
Zagreb, 27. travanj 2022. 
 
 

Z A P I S N I K 
 
 

4. izvanredne sjednice Fakultetskog vijeća Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog 
fakulteta u akademskoj godini 2021./2022. održane 11. travnja 2022. godine, s početkom u 9:00 
sati, u predavaonici A-301 Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta, Prilaz baruna 
Filipovića 28a, Zagreb. 
 
Nazočni redoviti profesori: prof. dr. sc. Sandra Bischof, prof. dr. sc. Mario Cetina, prof. dr. sc. 
Snježana Firšt Rogale, prof. dr. sc. Stana Kovačević, prof. dr. sc. Budimir Mijović, prof. art. 
Andrea Pavetić, prof. dr. sc. Gordana Pavlović, prof. dr. sc. Željko Penava, prof. dr. sc. Slavenka 
Petrak, prof. dr. sc. Tanja Pušić, prof. dr. sc. Livio Racané, prof. dr. sc. Dubravko Rogale, prof. 
dr. sc. Tomislav Rolich, prof. dr. sc. Zenun Skenderi, prof. dr. sc. Ana Sutlović, prof. dr. sc. 
Branka Vojnović, prof. dr. sc. Edita Vujasinović 
Izočni s isprikom: prof. dr. sc. Martinia Ira Glogar, prof. dr. sc. Vesna Marija Potočić Matković, 
prof. dr. sc. Antoneta Tomljenović  
Izočni: prof. dr. sc. Ivan Novak, prof. dr. sc. Žarko Paić, prof. dr. sc. Darko Ujević, prof. art. 
Snježana Vego 
 
Nazočni izvanredni profesori: izv. prof. dr. sc. Slavica Bogović, izv. prof. dr. sc. Goran Čubrić, 
izv. prof. dr. sc. Sanja Ercegović Ražić, izv. prof. dr. sc. Sandra Flinčec Grgac, izv. prof. dr. sc. 

Anica Hursa Šajatović, izv. prof. art. Paulina Jazvić, izv. prof. dr. sc. Željko Knezić, izv. prof. art. 

dr. sc. Jasminka Končić, izv. prof. art. Koraljka Kovač Dugandžić, izv. prof. dr. sc. Kristina Krulić 
Himmelreich, izv. prof. dr. sc. Mirna Rodić, izv. prof. dr. sc. Ivana Salopek Čubrić, izv. prof. dr. 
sc. Katarina Nina Simončič, izv. prof. dr. sc. Maja Somogyi Škoc, izv. prof. dr. sc. Irena Šabarić, 
izv. prof. dr. sc. Anita Tarbuk 
Izočni s isprikom: izv. prof. dr. sc. Ksenija Doležal, izv. prof. dr. dr. sc. Iva Rezić, izv. prof. dr. 
sc. Ivana Schwarz 
Izočni: izv. prof. dr. sc. Ružica Brunšek, izv. prof. dr. sc. Dragana Kopitar, izv. prof. art. Helena 
Schultheis Edgeler 
 
Nazočni docenti: doc. dr. sc. Lea Botteri, doc. dr. sc. Snježana Brnada, doc. dr. sc. Tihana 
Dekanić, doc. dr. sc. Renata Hrženjak, doc. dr. sc. Miljenko Krhen, doc. dr. sc. Karlo Lelas, doc. 
art. Ivana Mrčela, doc. art. Lea Popinjač, doc. dr. sc. Ksenija Smoljak Kalamir, doc. dr. sc. 
Bosiljka Šaravanja, doc. dr. sc. Ivana Špelić 
Izočni s isprikom: doc. dr. sc. Blaženka Brlobašić Šajatović, doc. art. Josipa Štefanec, doc. dr. 
sc. Tonči Valentić, doc. dr. sc. Emilija Zdraveva 
Izočni: doc. dr. sc. Karla Lebhaft, doc. art. Marin Sovar 
 
Predstojnik Studijske jedinice Varaždin: Josip Petric, dipl.ing., viši predavač  
 
Nastavna zvanja: Antonia Treselj, predavačica  
 
Suradnička zvanja: Željka Pavlović, mag. ing. techn. text. - ispričana 
 
Nazočni predstavnici studenata: Juro Živičnjak, mag. ing. techn. text. 
Izočni s isprikom: Lucija Agić, Anja Miljković 
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Izočni: Barbara Bilić, Antonija Bucić, Ines Dominić, Petra Grgić, Lea Jurak, Anđela Pavlović, 
Iva Šakota, Iva Vlainić, Žana Vuković  
 
Predstavnik/ca zaposlenika: - 
 
Osoba ovlaštena za nadzor nad pravilnim provođenjem sjednice: Renata Budanec, mag. 
iur., voditeljica Fakultetskog vijeća 
 
4. izvanredna sjednica Fakultetskog vijeća je započela u 09:18 sati. 
Dekanica Fakulteta izv. prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović pozdravlja prisutne članove Vijeća te 
utvrđuje da postoji kvorum budući da je na sjednici Fakultetskog vijeća nazočno 40 članova 
Fakultetskog vijeća, što čini natpolovičnu većinu svih članova, zbog čega se sjednica može 
održati.  
 
Fakultetsko vijeće jednoglasno prihvaća sljedeći  
 

D n e v n i   r e d : 

 

1. Godišnje izvješće o radu i poslovanju Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog 

fakulteta (01.10.2020.-30.09.2021.) 

 
2. Izvršenje Akcijskog plana za unapređenje kvalitete poslijediplomskog sveučilišnog 

studija Tekstilna znanost i tehnologija na Sveučilištu u Zagrebu Tekstilno-tehnološkom 

fakultetu za ak. god. 2020./2021. 

 
Ad 1 

Godišnje izvješće o radu i poslovanju Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta 
(01.10.2020.-30.09.2021.) 

 
Dekanica Fakulteta održava kratku prezentaciju Godišnjeg izvješća o radu i poslovanju 
Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta (01.10.2020.-30.09.2021.) uz prikaz na 
projekcijskom platnu. 

Dekanica Fakulteta otvara raspravu i daje riječ izv. prof. dr. sc. Slavici Bogović. 
Izv. prof. dr. sc. Bogović napominje da Financijsko izvješće obuhvaća 3/4 rezultata rada 
prethodne Uprave u 2020. godini budući da se isto podnosi za akademsku godinu. Tablica 
rashoda sadržava podatke koji su poprilično loše protumačeni. Također navodi da se prihodi 
pomoći ostalih subjekata dobivaju iz proračuna od 01. siječnja, stoga su isti prikazani na 
pogrešnom mjestu u tablici, podatak o vanjskoj suradnji nije točan. Prema prikazanoj tablici 
proizlazi da prethodna Uprava nije platila niti jednu vanjsku suradnju, što nije točno. Također iz 
izvješća proizlazi da je cijela provedba jednostavne nabave provedena prema našem Pravilniku, 
što nije istina budući da je za provođenje iste nedostajalo dvoje ljudi u duljem vremenskom 
periodu iz navedenog izvještajnog razdoblja, a prema Pravilniku jasno je naznačen redoslijed 
provedbe i potpisnika u postupku nabave.  
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prodekanici za poslovanje izv. prof. dr. sc. Sanji Ercegović Ražić. 
Izv. prof. dr. sc. Ercegović Ražić napominje da nije financijske struke, stoga je tablica prihoda i 
rashoda dobivena iz Računovodstva, odnosno izradile su je kolegice koje dugi niz godina rade 
u našem Računovodstvu. Tablica je izrađena u drugačijem obliku budući da je povučena iz 
Samoanalize. Javna rasprava je provedena te su članovi Fakultetskog vijeća trebali iznijeti svoje 
primjedbe u roku provedbe iste. Izv. prof. dr. sc. Ercegović Ražić napominje da bi svi trebali 
poraditi na vlastitim prihodima Fakulteta kojih je vrlo malo.  
 
Dekanica Fakulteta daje riječ izv. prof. dr. sc. Slavici Bogović. 
Izv. prof. dr. sc. Bogović napominje da je potrebno provjeriti u Računovodstvu činjenicu da nema 
4 milijuna kuna viška na računu Fakulteta, bez obzira što je u izvješću tako napisano. 
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Dekanica Fakulteta napominje da joj je žao što tijekom ravne rasprave nitko nije reagirao ukoliko 
je smatrao da tablica sadržava pogrešne podatke.  
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Gordani Pavlović. 
Prof. dr. sc. Pavlović napominje da način protokoliranja javnih rasprava nije dovoljno vidljiv, 
transparentan. Prof. dr. sc. Pavlović pohvaljuje činjenicu da dokument ima svoju strukturu, 
svidjeli su joj se cyber linkovi kao digitalne dokaznice. Prof. dr. sc. Pavlović ističe da se u prvom 
dijelu izvješća, a koje se odnosi na sudske sporove, navodi zakazivanje rasprave vezane uz 
upis u zemljišnje knjige naše nekretnine na lokaciji u Varaždinu. To je rezultat djelovanja 
protekle 2-3 godine. Pravilnik o radu studentskog zbora je usvojen na Fakultetskom vijeću, što 
nije navedeno u izvješću. Prof. dr. sc. Pavlović navodi da u izvješću nije opisan rad svih tijela 
Fakultetskog vijeća niti je članstvo tijela u potpunosti izmijenjeno budući da nekim tijelima 
mandat traje 2 godine. Oblik Godišnjih izvješća sastavnica nije propisan, ali isti mora sadržavati 
točne podatke kao i razdoblje na koje se odnosi, a riječ je o protekloj akademskoj godini. Stoga 
u financijskoj tablici nije moguće komparirati 2 različita vremenska razdoblja koja traju različito, 
odnosno 12 mjeseci jedne godine sa 9 mjeseci druge godine. 
Prof. dr. sc. Pavlović postavlja slijedeće upite: tko danas na našoj insituciji ima certifikat javne 
nabave i tko ga je imao u proteklih 6 mjeseci te kako se u tome razdoblju provodila javna nabava,  
zašto nije objavljen Registar ugovora za 2020. godinu, da li je kod Vrhovnog suda riješena žalba 
Zagrebačke banke od 2017., da li je raskinut ili nastavljen Ugovor sa tvrtkom Go2 Digital, zašto 
u tablicama nije dano financijsko izvješće CTD-a i TSRC-a, što spada u iznos od 79 tisuća kuna 
koje je TSRC uprihodio. Prof. dr. sc. Pavlović napominje da u tablici nedostaje opis temeljem 
kojeg dokumenta ja napravljen izračun opterećenja nastavnika. 
Prof. dr. sc. Pavlović napominje da Godišnje izvješće za ak. god. 2019./2020. nije usvojeno te 
ističe da prema drugim institucijama nije lijepo vidljivo da Fakultet nema Godišnje izvješće za 
jednu akademsku godinu. Zbog navedenog predlaže da se Godišnje izvješće za ak. god. 
2019./2020. ponovno da na glasovanje Fakultetskom vijeću. 
 
Dekanica Fakulteta napominje da dio izvješća koji potpisuje Dekanica Fakulteta, a vezan je uz 
sudske sporove, je izvješće koji je zatraženo od našeg odvjetničkog društva Primorac i partneri. 
Sukladno Strategiji razvoja planirana je izrada Statuta i Pravilnika do kraja 2021. godine, no 
nadamo se da će isti biti izrađeni prije ljeta i dani na javnu raspravu. Dekanica Fakulteta je pitala 
prof. dr. sc. Pavlović da navede koji dokumenti nedostaju u Godišnjem izvješću, kao i podatak 
kojem stručnom tijelu je istekao mandat. U proteklih 6 mjeseci nije bilo provedbe postupaka 
javne nabave, ali je u zadnjih mjesec dana proveden jedan postupak koji se ne ubraja u 
izvještajno razdoblje. Ugovor sa tvrtkom Go2 Digital je potpisan na 5 godina i kao takav Ugovor 
je važeći. Pravilnik o raspodijeli vlastitih sredstava je na snazi te se postupa u skladu s istim. 
Opterećenje koje je proslijeđeno Sveučilištu u Zagrebu je izrađeno sukladno provedenoj 
raspravi na sjednici Fakultetskog vijeća koja je održana u srpnju 2021 godine. Vezano uz 
Godišnje izvješće prethodne Uprave, koje nije usvojeno, Dekanica Fakulteta napominje da je 
na izvještajnoj sjedinici pitala prof. dr. sc. Gordanu Pavlović da li će ispraviti navedeno izvješće 
sukladno naputcima na što je prof. dr. sc. Pavlović isključivo rekla ne. Osnovni problem nije bila 
tablica vezana za koeficijente već činjenica da su se na nekoliko različitih mjesta ponavljali isti 
podaci, a dio podataka nije bio točan. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prodekanici za poslovanje izv. prof. dr. sc. Sanji Ercegović Ražić. 
Izv. prof. dr. sc. Ercegović Ražić napominje da je kolegica Fruk postavila link na elektronički 
oglasnik javne nabave, sukladno zakonskim obvezama da se objave svi Ugovori koji su 
potpisani u prethodnoj godini. Svi dokumenti vezani uz financije naše sastavnice se objavljuju 
na mrežnim stranicama. Novčana sredstva vezana uz spor sa Zagrebačkom bankom su sjela 
na naš račun 2018. godine. Sredstva se ne troše dok ne dobijemo potvrdu da se ista mogu 
koristiti, a njihova namjena će biti usmjerena na sanaciju novog dijela zgrade. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Sandri Bischof . 
Prof. dr. sc. Bischof moli da se ubuduće držimo propisa. Svima je u inetersu da Godišnje izvješće 
bude ispravno i lijepo izrađeno. Za izradu i raspravu bilo je dovoljno vremena te su se svi potrudili 
oko njegove izrade. Dekanica Fakulteta odlučuje koje će podatke izvješće sadržavati. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Snježani Firšt Rogale . 
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S ciljem skraćivanja trajanja sjednica Fakultetskog vijeća prof. dr. sc. Firšt Rogale predlaže da 
se u sustavu Merlin organizira forum koji bi trajao tjedan dana, a putem kojeg bi članovi 
Fakultetskog vijeća mogli iznositi svoja mišljenja koja su javno vidljiva svima.  
 
Dekanica Fakulteta daje riječ izv. prof. dr. sc. Maji Somogyi Škoc. 
Izv. prof. dr. sc. Somogyi Škoc navodi da bi svi članovi akademske zajednice trebali iznijeti svoje 
mišljenje ukoliko uoče da se nešto treba ispraviti te moli da se prikaže financijsko izvješće 
objavljeno na našim mrežnim stranicama kako je izv. prof. dr. sc. Bogović zatražila, budući da 
bi nova saznanja mogla utjecati na ishod glasovanja. 
 
Dekanica Fakulteta zaključuje raspravu. 
 
Temeljem glasovanja nazočnih članova Fakultetskog vijeća prihvaćeno je Godišnje izvješće o 
radu i poslovanju Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta za razdoblje od 1. 
listopada 2020. do 30. rujna 2021. godine. 
 
 

Ad 2 

Izvršenje Akcijskog plana za unapređenje kvalitete poslijediplomskog sveučilišnog studija 
Tekstilna znanost i tehnologija na Sveučilištu u Zagrebu Tekstilno-tehnološkom fakultetu za 

ak. god. 2020./2021. 
 

Prihvaća se Izvješće o ostvarenim rezultatima Akcijskog plana za unapređenje kvalitete 
poslijediplomskog sveučilišnog studija Tekstilna znanost i tehnologija na Sveučilištu u Zagrebu 
Tekstilno-tehnološkom fakultetu za ak. god. 2020./2021. 
 
 
 
4. izvanredna sjednica Fakultetskog vijeća Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog 
fakulteta je završila u 10:50 sati. 
 
 
 

        Zapisnik sastavila:                                                                            Dekanica: 
 
 
Renata Budanec, mag. iur ., v.r.                                   Izv. prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović, v.r. 
 


